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ACTA  DE  LA  REUNIÓ  DEL  PLE  DEL 
CONSELL MUNICIPAL DE CULTURA EN 
LA LEGISLATURA 2015 – 2019

DATA: 13 de juny de 2017

HORARI: de les 18:30 a les 20:00 hores

LLOC:  sala  de  plens  de l'Ajuntament  de 
Castelló de la Plana

ASSISTENTS:  Verònica  Ruiz  Escrig, 
presidenta;  Fátima  Agut  Clausell;  Eloisa 
Aldás  Oliver;  Jean-Henri  Bouché  Peris; 
Manuel  Canseco Caballé;  Vicente Castell 
Alonso;  Francisco Conejero Sánchez;  Mª 
Dolores  Falomir  Gómez;  Juan  Francisco 
Fandos Griño;  Lluis  Gimeno Betí;  Miquel 
Gómez  Garcés;  Pedro  Gómez  Simón; 
Ramón Lafuente Galmes; Dolores Mallén 
Fortanet;  Rosario  Nomdedéu  Moreno; 
María  del  Carme  Pinyana  Garí;  Vicent 
Pitarch Almela;  María  Roca Guía;  Remei 
Sánchez  Belenguer;  Josep  Joan  Sidro 
Tirado;  Joan  Torrent  Guillamón;  Antoni 
Valesa  Monfort;  Josep  Vidal  Gozalbo;  i 
com a secretària: Elena Sánchez Almela.

ORDRE DEL DIA:

1.- Lectura i, si escau, aprovació de l'acta 
de la sessió anterior.

2.- Informe de la presidenta.

3.- Precs i preguntes.

DESENVOLUPAMENT DE LA REUNIÓ:

1.-  Inicia  la  sessió  la  presidenta  del 
Consell  Municipal  de  Cultura,  Verònica 
Ruiz  Escrig.  La  secretària  pregunta  si 
s'aprova l'esborrany de l'acta de la sessió 
anterior enviat adjunt a la convocatòria de 
la  present,  i  aquest  és  aprovat  per  les 
persones assistents.

2.- Informe de la presidenta.

El  Reglament  del  Consell  Municipal  de 
Cultura, en l'article 22.2, Normes generals 
de funcionament, estableix que “El Ple del 
Consell  celebrarà sessió ordinària  com a 

ACTA DE LA REUNIÓN DEL PLENO DEL 
CONSEJO MUNICIPAL DE CULTURA EN 
LA LEGISLATURA 2015 – 2019

FECHA: 13 de junio de 2017

HORARIO: de las 18:30 a las 20:00 horas

LUGAR: sala de plenos del  Ayuntamiento 
de Castellón de la Plana

ASISTENTES:  Verònica  Ruiz  Escrig, 
presidenta;  Fátima  Agut  Clausell;  Eloisa 
Aldás  Oliver;  Jean-Henri  Bouché  Peris; 
Manuel  Canseco  Caballé;  Vicente  Castell 
Alonso;  Francisco  Conejero  Sánchez;  Mª 
Dolores  Falomir  Gómez;  Juan  Francisco 
Fandos  Griño;  Lluis  Gimeno  Betí;  Miquel 
Gómez  Garcés;  Pedro  Gómez  Simón; 
Ramón  Lafuente  Galmes;  Dolores  Mallén 
Fortanet;  Rosario  Nomdedéu  Moreno; 
María  del  Carme  Pinyana  Garí;  Vicent 
Pitarch  Almela;  María  Roca  Guía;  Remei 
Sánchez  Belenguer;  Josep  Joan  Sidro 
Tirado;  Joan  Torrent  Guillamón;  Antoni 
Valesa  Monfort;  Josep  Vidal  Gozalbo;  y 
como secretaria: Elena Sánchez Almela.

ORDEN DEL DÍA:

1.-  Lectura y,  en su caso,  aprobación del 
acta de la sesión anterior.

2.- Informe de la presidenta.

3.- Ruegos y preguntas.

DESARROLLO DE LA REUNIÓN:

1.-  Inicia  la  sesión  la  presidenta  del 
Consejo  Municipal  de  Cultura,  Verònica 
Ruiz  Escrig.  La  secretaria  pregunta  si  se 
aprueba el borrador del acta de la sesión 
anterior  enviado adjunto a la convocatoria 
de la presente, y el mismo es aprobado por 
las personas asistentes.

2.- Informe de la presidenta.

El  Reglamento  del  Consejo  Municipal  de 
Cultura,  en  su  artículo  22.2,  Normas 
generales  de  funcionamiento,  establece 
que “El Pleno del Consejo celebrará sesión 



mínim cada tres mesos”.

I sobre aquest punt del reglament inicia la 
seua intervenció la presidenta, que indica 
que la reunió plenària ha sigut convocada 
en compliment de la normativa que regula 
el  funcionament  del  Consell,  per  la  qual 
cosa,  a  pesar  de  no  existir  en  aquest 
moment  cap  assumpte  de  caràcter 
extraordinari,  és  preceptiva  aquesta 
convocatòria.

No obstant això, manifesta la intenció que 
el Consell siga el més participatiu possible 
i, en aquest sentit, destaca el paper de les 
Comissions de Treball com el lloc on poder 
desenvolupar  amb  més  profunditat  cada 
assumpte per a, posteriorment, poder ser 
tractat en el Ple.

Respecte d'això el senyor Gómez Garcés 
suggereix  que  les  sessions  plenàries  se 
celebren  dues  vegades  a  l'any,  i  se  li 
respon  que  no  és  possible  per  no 
permetre-ho el reglament.

El senyor Gómez Simón remarca l'eficàcia 
de les Comissions que, al seu parer, han 
de  ser  potenciades  al  màxim.  La 
presidenta manifesta el seu acord.

Sobre la constitució de les Comissions de 
Treball,  es recorda que en l'actualitat n'hi 
ha  cinc:  Arts  Escèniques,  Patrimoni, 
Científica,  Literària-Humanística  i  Arts 
Plàstiques.  Així  mateix  s'indica  que  el 
nombre  d'integrants  de  cada  una 
d'aquestes  no  pot  ser  superior  a  set 
(d'acord amb l'article 15.3 del Reglament), 
encara que, el dit  Reglament no limita el 
nombre de Comissions.

El senyor Fandos Griñó manifesta que les 
Comissions  es  reunisquen  quan  hi  haja 
necessisat vertadera per a això.

La senyora Pinyana Garí proposa que en 
el Consell es puguen presentar balanços i 
avaluacions  de  la  política  cultural 
municipal. Manifesta que aquesta pràctica 
podria servir  per a valorar la qualitat,  les 
necessitats  reals  i  el  seguiment  i 
l'orientació.

Les  senyores  Falomir  Gómez  i  Sánchez 

ordinaria  como  mínimo  cada  tres 
meses”.

Y sobre este punto del  Reglamento inicia 
su  intervención  la  presidenta,  indicando 
que la reunión plenaria ha sido convocada 
en cumplimiento de la normativa que regula 
el funcionamiento del Consejo, por lo que, 
a  pesar  de  no  existir  en  este  momento 
ningún  asunto  de  carácter  extraordinario, 
es preceptiva esta convocatoria.

No obstante, manifiesta la intención de que 
el Consejo sea lo más participativo posible 
y, en este sentido, destaca el papel de las 
Comisiones  de  Trabajo  como  el  lugar 
donde  poder  desarrollar  con  más 
profundidad  cada  asunto  para, 
posteriormente,  poder  ser  tratado  en  el 
Pleno.

Al respecto el señor Gómez Garcés sugiere 
que las sesiones plenarias se celebren dos 
veces  al  año,  se  le  responde  que no es 
posible por no permitirlo el Reglamento.

El señor Gómez Simón hace hincapié en la 
eficacia de las Comisiones que, a su juicio, 
deber  ser  potenciadas  al  máximo.  La 
presidenta manifiesta su acuerdo.

Sobre la constitución de las Comisiones de 
Trabajo se recuerda que en la  actualidad 
existen cinco: Artes Escénicas, Patrimonio, 
Científica,  Literaria-Humanística  y  Artes 
Plásticas.  Así  mismo  se  indica  que  el 
número  de  integrantes  de  cada  una  de 
ellas  no  puede  ser  superior  a  siete  (de 
acuerdo  con  el  artículo  15.3  del 
Reglamento), aunque dicho Reglamento no 
limita el número de Comisiones.

El  señor Fandos Griñó manifiesta que las 
Comisiones  se  reúnan  cuando  haya 
verdadera necesidad de ello.

La señora Pinyana Garí propone que en el 
Consejo  se  puedan  presentar  balances  y 
evaluaciones  de  la  política  cultural 
municipal.  Manifiesta  que  dicha  práctica 
podría  servir  para  valorar  la  calidad,  las 
necesidades  reales  y  seguimiento  y 
orientación.

Las  señoras  Falomir  Gómez  y  Sánchez 
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Belenguer  manifesten  el  seu  desacord 
amb  la  recent  programació  del  cicle 
“Castelló a Escena”,  tant  pel  que fa a la 
programació com al calendari.

Respecte  d'això  el  senyor  Vidal  Gozalbo 
proposa  que  es  reunisca  la  Comissió 
d'Arts  Escèniques.  La  proposta  es 
aprovada.

Finalment,  la  presidenta  informa  sobre 
l'estat  de  les  obres  de  consolidació  i 
restauració del Castell Vell, vila romana de 
Vinamargo i façana del Palau Municipal.

3.- Precs i preguntes.

La  senyora  Pinyana  Garí  sobre  la 
publicació   municipal   “Talento” 
manifesta, de manera  individual i com a 
membre del grup Adona't, que en aquesta 
apareix  una  majoria  aclaparadora 
d'homes, per la qual cosa demana que es 
reconsidere  la  presència  de  dones  en 
pròxims  números.  La  presidenta  respon 
que  l'edició  de  la  revista  es  porta 
directament des de l'Àrea d'Alcaldia, on es 
traslladarà el que exposa.

Igualment,  la  senyora  Pinyana  Garí 
informa sobre el “19-J, alerta feminista per 
les  dones assassinades per  violència  de 
gènere”. La presidenta indica que des del 
Servei  d'Igualtat  d'Oportunitats  de 
l'Ajuntament  de  Castelló  s'està  preparant 
la infraestructura per a poder dur a terme 
aquesta acció.

El senyor Sidro Tirado indica que des de fa 
dos mesos es troba en les xarxes socials 
un  vídeo  sobre  el  campanar  de  Castelló 
que conté abundants errors i imprecisions. 
Es tracta d'un vídeo elaborat per Patronat 
de  Turisme  de  l'Ajuntament  de  Castelló, 
per  la  qual  cosa  prega  que  es  canvie, 
revise  o  rectitique.  La  presidenta  respon 
que l'Ajuntament n'és coneixedor i està en 
via de rectificar-se.

La senyora Nomdedéu Moreno s'interessa 
pel  lloc  de  treball  de  “Coordinador/a  de 

Belenguer  manifiestan su desacuerdo con 
la reciente programación del ciclo “Castelló 
a Escena”, tanto en lo que se refiere a la 
programación como al calendario.

Al respecto el señor Vidal Gozalbo propone 
que  se  reúna  la  Comisión  de  Artes 
Escénicas. La propuesta es aprobada.

Por  último,  la presidenta informa sobre el 
estado  de  las  obras  de  consolidación  y 
restauración  del  Castell  Vell,  villa  romana 
de  Vinamargo  y  fachada  del  Palau 
Municipal.

3.- Ruegos y preguntas.

La  señora  Pinyana  Garí  sobre  la 
publicación municipal  “Talento” manifiesta, 
de manera individual y como miembro del 
grupo Adona't,  que en la  misma aparece 
una mayoría abrumadora de hombres, por 
lo que pide que se reconsidere la presencia 
de  mujeres  en  próximos  números.  La 
presidenta  responde que la  edición  de la 
revista se lleva directamente desde el Área 
de  Alcaldía  a  donde  se  trasladará  lo 
expuesto.

Igualmente, la señora Pinyana Garí informa 
sobre  el  “19-J,  alerta  feminista  por  las 
mujeres  asesinadas  por  violencia  de 
género”. La presidenta indica que desde el 
Servei  d'Igualtat  d'Oportunitats  del 
Ayuntamiento  de  Castellón  se  está 
preparando  la  infraestructura  para  poder 
llevar a cabo dicha acción.

El  señor  Sidro  Tirado  indica  que  desde 
hace dos meses se encuentra en las redes 
sociales un vídeo sobre el campanario de 
Castellón que contiene abundantes errores 
e  imprecisiones.  Se  trata  de  un  vídeo 
elaborado por el Patronato de Turismo del 
Ayuntamiento  de  Castellón,  por  lo  que 
ruega que se cambie, revise o rectifique. La 
presidenta  responde que el  Ayuntamiento 
es conocedor de ello y se está en vías de 
rectificación.

La señora Nomdedéu Moreno se interesa 



divulgació,   programació  i   dinamització 
del   Planetari   de   Castelló”.   La 
presidenta  respon  que  les  bases  ja  han 
sigut publicades.

La presidenta  alça  la  sessió,  de la  qual, 
com a secretària, estenc aquesta acta.

por  el  puesto  de  trabajo  de 
“Coordinador/a  de  divulgación, 
programación y dinamización del Planetario 
de Castellón”. La presidenta responde que 
las bases ya han sido publicadas.

La presidenta levanta la sesión, de la cual, 
como secretaria, extiendo esta acta.

Castelló de la Plana
(Document firmat electrònicament al marge)
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